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Bc. Gedeon: 

Začal by som podnetom občanov ohľadom mestského cintorína, kde je otázka, kedy bude 

dokončený ten urnový múr, alebo ako nazvať, kedy sa tam bude pochovávať. Čiže toto by 

chceli vedieť občania. 

 

Mgr. Sosna: 

Ohľadne urnového miesta, ktoré je plánované v budúcom roku 2021, ako plán investícií na 

cintoríne. Už máme rozpracované aj miesto, aj ako to bude vyzerať ten finálny výrobok, len 

kvôli financiám plánujeme tento krok urobiť až v budúcom roku.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


